
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Komisie finančnej a správy majetku pri MsZ Fiľakovo,  

zo dňa 22.11.2023, o 15.30 hod. na Mestskom úrade vo Fiľakove 

 
Prítomní: 5 

Neprítomní – ospravedlnení: 1 

Neprítomní – neospravedlnení: 0 

Hostia: 0 

 

Program: 

 

1. Otvorenie  

2. Návrh programového rozpočtu mesta na roky 2024 - 2026 

3. Návrh zásad hospodárenia s majetkom mesta Fiľakovo od 1.1.2024 

4. Návrh – VZN – sadzby za UVP od 1.1.2024 s dôvodovou správou 

5. Dotácie z rozpočtu mesta na rok 2024 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

K bodu č. 1 

Zasadnutie otvoril predsedajúci Bc. Csaba Nagy  privítaním prítomných.  Zistil sa počet 

prítomných a predsedajúci skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Následne sa predložil 

program zasadnutia. 

 

Uznesenie č. 18/2023: Komisia schvaľuje  predložený program zasadnutia. 

Hlasovanie   za:    5 proti: 0 zdržal sa:   0 

 

 

K bodu č. 2 

      Členom komisie bol predložený Návrh programového rozpočtu mesta na roky 2024 - 2026 

 

     Uznesenie č. 19/2023: Komisia odporúča MsZ schváliť Návrh programového rozpočtu 

mesta na roky 2024-2026  

Hlasovanie   za: 5 proti: 0  zdržal sa: 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu č. 3       

   Členom komisie bol predložený Návrh zásad hospodárenia s majetkom mesta Fiľakovo od 

1.1.2024 

 

     Uznesenie č. 20/2023: Komisia odporúča MsZ schváliť Návrh zásad hospodárenia 

s majetkom mesta Fiľakovo od 1.1.2024 s pripomienkami: 

Budova MsKS má menšie využitie a odporúča sa dobudovanie výťahu a otvorenie bufetu. 

Budova Podnikateľského inkubátora má mnoho prázdnych priestorov, navrhuje sa znížiť 

výška nájmu a tak prilákať nových nájomcov. 

Mestská tržnica má slabú návštevnosť, vstup do tržnice je komplikovaný aj z pohľadu 

zásobovania, nakoľko vstup je mierne do stúpania a podložený „žulovými kockami“ čo vo 

veľkej miere komplikuje zásobovanie. Komisia odporúča len ten vstupný „kopček“ prerobiť na 

menej hrboľatý. Tržnica mesta Fiľakovo by mohla byť taktiež dejiskom rôznych kultúrnych 

programov, búrz,..  

Mestské pozemky – slabá ponuka pre stavbu rodinných domov, komisia odporúča ponúkať 

pozemky za nižšie ceny. 

   

Hlasovanie   za: 5 proti: 0  zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 4       

Členom komisie bol predložený Návrh – VZN – sadzby za UVP od 1.1.2024 s dôvodovou 

správou. 

 

     Uznesenie č. 21/2023: Komisia odporúča MsZ schváliť Návrh – VZN – sadzby za UVP 

od 1.1.2024 s dôvodovou správou. 

Hlasovanie   za: 5 proti: 0            zdržal sa: 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu č. 5 

 Členom komisie boli predložené Dotácie z rozpočtu mesta na rok 2024. 

 

     Uznesenie č. 22/2023: Komisia odporúča MsZ schváliť Dotácie z rozpočtu mesta na rok 

2024 s pripomienkami: 

Občianske združenia, ktoré organizujú rôzne náučné, kreatívne podujatia pre deti a mládež by 

mali dostať požadovanú výšku dotácie. 

Občianske združenia, ktoré nevykazujú užitočnosť ani účasť, by výška dotácií mala byť oproti 

požadovanej výške v žiadosti ponížená. 

Predseda navrhuje krátiť výšku dotácii: 

Dotácie v kompetencii mestskej rady na rok 2024:  

OZ Slobodný cval-Szabad Vágta PT – požad.: 700,- návrh: 500,- 

OZ MLADÝ UMELEC – požad.: 700,- návrh: 500,- 

Spoločnosť Pro Futuro – požad.: 700,- návrh: 600,- 

OZ KULTIKON – požad.: 700,- návrh: 500,- 

OZ Kultfeszt – požad.: 700,- návrh: 600,- 

OZ IN-NOVA – požad.: 700,- návrh: 600,- 

Požadované SPOLU: 4 200,- návrh SPOLU: 3 300,- (rozdiel: 900,-) 

 

Dotácie v kompetencii mestského zastupiteľstva na rok 2024: 

OZ MADOM – požad.: 2 000,- návrh: 1 500,- 

OZ Hudba bez hraníc-hbh – požad.: 1 500,- návrh: 500,- 

OZ e-Talentum – požad.: 1 200,- návrh: 1 000,- 

OZ FTC Fiľakovo – požad.: 120 000,- návrh: 115 000,- 

ZO Csemadok – požad.: 3 000,- návrh: 2 500,- 

MINORITA ZA VŠETKÝCH – požad.: 3 230,- návrh: 1500,- 

Iuvenis Neogradiensis – požad.: 8 000,- návrh: 6 000,- 

OZ Športový klub NOVOHRAD – požad.: 1 000,- návrh: 500,- 

Szlovákiai Magyar Cserkészszövetség – 

Zväz skautov maďarskej národnosti – požad.: 1 500,- návrh: 1 000,- 

EXTREME SPORT CLUB – požad.: 3 000,- návrh: 500,- 

Filleck Knights – požad.: 900,- návrh: 500,- 

Požadovanie SPOLU: 145 330,- návrh SPOLU: 130 500,- (rozdiel: 14 830,-) 

 

 

Hlasovanie   za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

 

 

 

 

K bodu č. 6 

Diskusia 

Členovia komisie odporúčajú ponúknuť odpredaj bytov v 12 b. j. na ul. Železničná nájomcom. 

Mesto by z toho mohlo získať finančné prostriedky. 

 

 

 

 



 

K bodu č. 7 

Záver 

Predseda komisie sa  poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

Vo Fiľakove, dňa 22.11.2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

................................................                .....................................................  

            Peter Végesi                       Bc. Csaba Nagy 

         tajomník komisie          predseda komisie 
 


